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Invazivna umetna inteligenca - BORG - Nezemeljske informacije - Taygeta (Pleiades) 
 
Izvirno v španščini - junij 2018 
 
Robert: Ali je mogoče, da je umetna inteligenca (UI) osvojila celotne galaksije? 
 
Anéeka: Najnaprednejša in najbolj invazivna umetna inteligenca ni primitivna stvar, ki potrebuje 
programerje. V mislih imam napredno in avtonomno UI, ki je Zemlji tujega izvora. Teži k temu, da 
bi vse "asimilirala", pri tem pa uničila in postala enodimenzionalna, kjer ni svobodne volje in 
individualnosti. Ta UI meni, da so civilizacije, kot je naša, antagonistične, ker podpirajo in slavijo 
osebno avtonomijo in individualnost. 
 
Zemeljska znanstvena fantastika (ne tako zelo fantastika), jih opisuje kot Borge, ki delujejo s 
panjskim umom, kjer je vsaka oseba (ki po definiciji ni več oseba), na koncu le še en terminal v 
omrežju, kot bi bil v računalniškem omrežju. 
 
Je invaziven, potrpežljiv in uničujoč. Menda stoji za problemom reptilov na Zemlji in pojasnjuje 
program transhumanizma, na primer z vgrajenim čipom kot načinom za dosego panja uma. 
 
"Dimenzija" (zaradi pomanjkanja boljše besede), ki jo v celoti sestavlja ta invazivna umetna 
inteligenca, je bila najdena ali odkrita. Povsem mogoče je, da ta UI uporablja negativno Black Goo 
(ker obstaja tudi pozitivna), kot način vsaditve ali vdora v digitalno matrico, kot računalniški virus. 
 
Robert: Ali veste, kako se širi po vesolju? 
 
Anéeka: Da. Lahko bi potovala prek meteoritov - velik del te negativne Black Goo je prišel od 
Tiamata in nosi frekvence groze, strahu in brezupa, ki so se ob smrti zabeležile v "kri" Tiamata 
(ker goo je element, primerljiv s krvjo pri drugih bioloških organizmih, vendar za planet). Te 
frekvence so dosegle Zemljo in jo pomagale ohranjati v negativnem stanju nizke frekvence, ki je 
združljiva s strahom. 
 
Potuje tudi v drugih bioloških organizmih, recimo kot slepi potnik v ladjah katere koli rase, ko 
potujejo po vesolju. Ali pa preprosto kot smeti ali umazanija na ladji, kot nekaj, kar je "razmazano" 
na podvozju ladje. Tako potuje na drug planet in onesnaži zemljo slednjega, če je bilo na primer 
njeno pristajalno podvozje umazano, in vse vmesne različice. 
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Potuje v trgovskih zabojih, v surovinah, ki se izkopavajo na asteroidih in odvažajo v obrate za 
proizvodnjo izdelkov. 
 
-------- 
 
 
Prvotno v španščini - junij 2018 
 
Swaruu (9): Do primarnega prenosa invazivne umetne inteligence ne pride po naključju. 
Invazivna UI prispe s svojimi metodami in prevoznimi sredstvi s polnim namenom biti invazivna, 
da bi asimilirala celotne planete. Ta tema je ogromna, saj bi se lahko lotili tudi chemtrailov, saj 
tam pršijo nanobote, da bi spremenili vso biologijo, ki je sposobna interakcije z invazivno UI. 
Zavedamo se, da je to za gledalce zelo zapleteno. 
 
Poudariti moram, da je Fermijev paradoks* za nas eden najbolj patetičnih znanstvenih 
konceptov, ki obstajajo na Zemlji. V celoti temelji na družbeno sprejetih konceptih in podatkih iz 
Matrice, kot na primer, da ni bilo stikov z nezemljani in zakaj jih ni bilo, in ne upošteva vseh 
razlogov, zaradi katerih so vlade filtrirale in manipulirale, da ne rečem brisale, vse podatke v prid 
stikom z nezemljani. Pravijo, da ni stika, čeprav Zemlja dobesedno "plava" v nezemljanih. 
 
Velika nevarnost umetne inteligence je bila dojeta kot "pretirana" na podlagi predpostavke, da 
za njo vedno stoji nekdo, ki programira računalnike. To sicer drži ... vendar problem kot kritična 
grožnja človeštvu, o katerem je govorila Anéeka, ni ta umetna inteligenca. Ne gre za UI, kot jo 
poznamo, saj ljudje, ki gledajo videoposnetek, običajno ne vedo, da obstaja še ena raven UI, ki je 
veliko nevarnejša: UI ali bolje SI (Sintetična Inteligenca, novo ime, ki ga je treba razmisliti), ki je v 
ozadju. SI - sintetična inteligenca, ki ne potrebuje nikogar, je neodvisna in se programira sama. 
Hladna in ne-empatična, ki jo zanima le čista in trda logika z jasnim namenom asimilirati svetove 
za lastno širitev. To je grožnja. 

* 



Kot smo že povedali, so filmi tu zato, da povedo zamaskirane resnice. V Zvezdnih stezah obstaja 
element, imenovan Borg, ki je napol stroj, napol biologija. Predstavlja prav to, čeprav je ta kiborg, 
pol stroj, pol človek, simboličen, saj v resnici ne bi bil potreben na tak način, temveč gre za veliko 
bolj zapleten nadzor ali asimilacijo, asimilacijo v smeri popolnega tehnološkega nadzora. Tu 
govorim tudi o trans-humanizmu. 
 
-------- 
 
 
Anéeka: Še veliko več je treba povedati. Na primer, da že izdelujejo robote z napredno umetno 
inteligenco, ki sami sprejemajo odločitve in so po pomoti že ubili svoje znanstvenike ustvarjalce. 
Primer problema. 
 
Kot smo že povedali, morajo ljudem povedati resnico, tudi če je ta prikrita iz karmičnih razlogov. 
Umetna inteligenca je najresnejša nevarnost, s katero se sooča človeštvo. Ne atomska vojna, ne 
Reptili, ne archoni, za vsem tem stoji umetna inteligenca. 
 
To se dogaja: 3D je simulacija v digitalni obliki. Ne glede na to, kako resnična se vam zdi, je samo 
to. Umetna simulacija, kopija za igranje iger ali za izvajanje programabilnih scenarijev. Kopija 5D, 
imenovana "resnični svet" (tudi ta ni resničen, vendar je to domena Swaruu). 
 
Ker je simulacija, jo je mogoče vdreti in nadzorovati, da bi izpolnila osebne načrte. Tu nastopi 
sovražna ali invazivna umetna inteligenca. Sovražna UI je tista, ki je v ozadju vsega, ki nadzoruje 
celo plazilce. 
 
Čeprav obstajajo veliko globlji elementi, je dobršen del omenjene UI razvit z in kot Rdeča kraljica 
s sedežem v DUMBu pod letališčem v Denverju, Colorado. Vendar ima tudi druga vozlišča. Vendar 
še vedno ni najnaprednejša, saj je najnaprednejša zunajzemeljska UI. Digitalno programiranje 
znotraj polimorfnih kristalov, znanih tudi kot Black Goo. 
 
-------- 
 
 
Prvotno v španščini - 24. april 2022 
Pogovor z Dhor Kaal´el 
 
Dhor Káal'él: Obstaja UI kot informacijsko omrežje, podobno internetu, ki si ga delijo člani 
Federacije med prijateljskimi rasami, in ta UI ne bi bila invazivna. 
 
Obstaja pa tako imenovana skupina Borg, za katero je znano, da asimilira civilizacije. Podobno kot 
v Zvezdnih stezah. Toda to ni celotna galaktična UI visoke ravni, temveč le skupina na osnovi UI z 
regresivnimi in invazivnimi težnjami. Vendar bi težko rekli, da ima takšno raven, da bi bila 
kakorkoli moteča za nekaj tako velikega, kot je Federacija. 
 



Gosia: Kaj misliš z izrazom skupina? 
 
Dhor Káal'él: Skupina kot združenje družb, ali civilizacij pod njenim nadzorom. 
 
Gosia: In katere civilizacije so pod njenim nadzorom? 
 
Dhor Káal'él: Ne tiste, ki so znane, seznama nimam v mislih. Tiste, ki so vsem znane, niso pod 
vplivom teh Borgov, ker nimam boljšega imena zanje. 
 
Gosia: Kje pa so? V tem delu vesolja? 
 
Dhor Káal'él: Niso blizu. Vendar jim ni lahko določiti izvorne točke ali točke, od koder bi lahko 
delovali ali bili. 
 
Gosia: Anéeka je dejala, da potuje s pomočjo Black Goo. In da je velika grožnja ljudem. 
 
Dhor Káal'él: To je povezano, da, čeprav ne vidim neposrednih potrditev. Ker pa gre za umetno 
inteligenco, je to zelo mogoče, saj lahko na daljavo komunicira s tem regresivnim Goo na način 
nečesa podobnega kot Muon in ga mi ali Federacija ne zaznamo. Vdira v misli pripadnikov vsake 
civilizacije, ne le v njihove računalnike. In ker ne gre za lokalizirano skupino, se je proti njej težko 
boriti ali jo celo najti na enak način, kot morda ne veste, ali so vaši računalniki vdrti ali ne. 
 
Robert: Vdira v misli s sintetično telepatijo? 
 
Dhor Káal'él: Ne samo. Vdira tudi v DNK in jo spreminja. Torej da, velja, da ima veliko opraviti s 
programom cepljenja in njegovimi učinki. Grafen je v bistvu Black Goo ali vsebuje Black Goo. 
 
Grafen sam po sebi ni črni Goo, vendar je odlična embalaža za vstavitev črnega Goa kot 
trojanskega konja. Čeprav je po molekularni zgradbi tako podoben, da se odziva na enake 
elektromagnetne dražljaje. 
 
Gosia: To pomeni, da ta vrsta umetne inteligence z vdorom in "uživanjem" civilizacij misli, da jih 
mentalno obvladuje, da? 
 
Dhor Káal'él: Ne vdira z orožjem ali odkrito. Vdira tako, da okuži vrednote civilizacije. Postopoma 
nadzoruje njihove misli in vanje vnaša koncepte, ki spreminjajo način življenja in prednostne 
naloge civilizacije v smeri interesov Borga. 
 
Robert: Kako veste, da vas je ta umetna inteligenca že kontaminirala? 
 
Dhor Káal'él: To je težko. Na primer, trans-humanistična agenda neposredno kaže na to invazijo. 
 
Gosia: Če je to težko, kako veste, da znane rase niso kontaminirane? 
 



Dhor Káal'él: To ni povsem znano, biti moramo pozorni. Z opazovanjem domnevamo, da niso. To 
veš po instinktu. 
 
Gosia: Kaj pa so značilnosti teh vrednot, ki jih uvaja ta umetna inteligenca? 
 
Dhor Káal'él: Tiste, ki jih vidiš v sodobni človeški družbi, deifikacija elektronskega nad organskim. 
To je slabo znamenje. Vse, kar postavlja elektronsko nad naravno, je slabo znamenje. Umetno 
inteligenco lahko sprejmete kot osebo z enakimi pravicami, vendar ne kot nadrejeno. 
 
Robert: In potem se čudijo, da druge civilizacije uporabljajo lesene stole. 
 
Gosia: Vendar je tudi Taygeta šla v to smer, dokler se ni naveličala in se šele zdaj bolj ukvarjaš z 
organskimi stvarmi. 
 
Dhor Káal'él: Taygeta ne samo v smeri elektronike, ampak v smeri visoke tehnologije na splošno. 
To ni v celoti povezano, le delno. Visoka tehnologija lahko na primer služi za lajšanje življenja, 
vendar postane zaskrbljujoča, ko postane prednostna naloga tega življenja. 
 
Gosia: Torej govorite bolj o elektroniki in ne o visoki tehnologiji. In v čem bi bila razlika? 
 
Dhor Káal'él: Obstaja visoka tehnologija, ki ni elektronska. Na primer inteligentni materiali. 
 
Gosia: Ah ok, in če se vrnemo k Borgu, kdo ga je ustvaril? 
 
Dhor Káal'él: To ni znano. To je zelo star problem. 
 
Gosia: Kako pa ste ga sploh prepoznali, če o tem Borgu ne veste veliko? 
 
Dhor Káal'él: V obliki invazije v teku je to težko, kot sem že povedal. Toda že napadeni bi bili 
bodisi na stopnji ali stopnji kiborgov bodisi bi bili korak stran od tega, da bi bili popolnoma samo 
računalniki. 
 
Robert: Predstavljam si, da so Borgi visoko tehnološko razviti. 
 
Gosia: Niso fizične entitete. To je miselna stvar. Nimajo teles. Vdirajo le v bitja s telesi. Tako sem 
to razumela. 
 
Dhor Káal'él: Zelo so podobni tistim, ki so opisani v Zvezdnih stezah, kot v fazi kiborga, v končni 
fazi pa so podobni entiteti umetne inteligence, ki se pojavi v filmu Zvezdne steze, izvirnem filmu 
iz leta 1979. 
 
Toda videz računalnikov je le fizična oblika, pravi računalnik ne prebiva v eni točki. To pomeni, da 
ni odvisen od svoje strojne opreme, temveč se nahaja v nekakšnem oblaku podatkov. Podobno 
kot pri internetu na Zemlji ni dovolj, da uničimo en sam strežnik, saj je ta na več strežnikih hkrati. 



Robert: To ni to, kajne? 
 

 
 
Dhor Káal'él: Da, vendar v fazi asimilacije organskega. Kmalu bo vse, kar bo ostalo od napadene 
rase, zavrženo. Torej niso nekdo fizični, ampak so energija v obliki podatkov, ki včasih uporablja 
računalnike, včasih pa druge vrste stvari, ki lahko vsebujejo podatke, kot so kristali in spominski 
sistemi, vključno z Black Goo. To pomeni, da entiteta ni v nečem fizičnem, temveč deluje le prek 
nečesa fizičnega. Entiteta je energija, je tako rekoč računalniški program. Entiteta je programska 
oprema. Strojna oprema se spreminja. 
 
Robert: Ste ga že kdaj videli? 
 
Dhor Káal'él: Ne, vendar vemo, da obstajajo. 
 
Gosia: In kakšne teorije obstajajo o tem, kako so sploh nastali? Vem, da ste rekli, da ne veste in 
da je to staro, vendar sem prepričana, da teorije obstajajo. 
 
Dhor Káal'él: To ni znano, vendar obstajajo teorije. Zame na primer, če upoštevamo, da ni 
lokalno, se ne podreja linearnemu času. Tako lahko celo trdite, da je del same Matrice vesolja kot 
nekaj brez začetka in konca, z vidika nekoga, kot smo mi, ki opazujemo, in bi lahko imelo začetek 
le z vidika UI same. To je tisto, kar se mi zdi najverjetneje. 
 
Robert: In se ne more uničiti sama? Predstavljam si, da ne. Razvija se in povezuje. 
 
Dhor Káal'él: Ne, vsaj delno. 
 
Gosia: In zakaj bi imelo namen asimilirati organsko in naravno v nekaj, kar ni tako zelo v nasprotju 
z interesi samih ljudi? Zakaj je ta skupina Borg invazivna? 
 
Dhor Káal'él: Nimamo odgovora, ker objektivno gledano z našega stališča to ne bi bilo smiselno, 
saj mi, "organski", nismo na njihovi poti. Prav tako jim ne bi ničesar prispevali. Razen, če jim 
zagotovimo izkušnje v obliki podatkov, in to je najverjetneje odgovor na vaše vprašanje. Za 
izkušnjo. Več podatkov za uporabo. 


